
Izaslanik Mladen Ivanić uputio je pitanje Vijeću ministara BiH i Ministarstvu 

prometa i komunikacija BiH koje glasi: 

„ Kada je realno očekivati izgradnju mosta na Savi na autocesti Banja Luka – 

Okučani?“ 

 

 


